
Inspreken Adviescommissie Ruimte op 5 september 2019. 1)

,ingevolge de planontwikkeling

Heesch West,ten gemeentehuize te Oss.

Geachte commissieleden,

Via uw commissie richt ik mij eerstens tot het hoogst bevoegd gemeentelijk 

orgaan,de gemeenteraad.

Raadsleden:

Op 28 augustus jl.is er informeel overleg met vertegenwoordigers van de dorps‐

raden en het platform Eerlijk over Heesch West geweest.

Daarbij is er zonder directe agendapunten te benoemen,afgesproken dat wij

de gesprekken voortzetten,met als doel om er gezamenlijk uit te komen.

We zullen daarbij moeten bekijken,in hoeverre de planontwikkeling

welke aanvankelijk,aan de omwonenden is gebracht met de "woorden van 

lichte industrie " en maximaal milieucategorie 3.1.,zich thans zou kunnen 

ontwikkelen.

Zelf  heb ik op 13 juli jl.mijn inspraakreactie aan B.en W.te Bernheze

verzonden,waarin opgenomen tal van bedenkingen ten aanzien van deze

planontwikkeling en de 3 gemeenten opgeroepen in nader overleg met  ons 

te treden.Hierin ook mijn bezwaren geuit tegen de windmolens.

Namens de omwonenden van de Rijksweg e.o te Geffen,geef ik u te kennen:

Dat wij de veel te hoge windmolens(van maar liefst 210 mtr.hoog,

dit is 3,96  keer de hoogte van de "onze " Grote Kerk.)uit de planontwikkeling

verwijderd willen zien worden en roepen wij u hierbij op

het College van B.en W. te mandateren,hieraan gevolg te geven.

Deze  "gedrochten"  zijn naast de gemelde overlast absoluut onpassend te noemen 

op de beoogde plattelandslokaties.

Ook  vragen wij  u om op basis van het gelijkheidsbeginsel('n bestuurlijk

item) te kijken naar o. a. de provincie Zuid Holland ,welke ingevolge hun coalitie ‐

akkoord heeft bepaald: "dat energieopwekking uit wind op land de laatste 

voorkeur heeft.Nieuwe turbines mogen alleen verrijzen als er lokaal draagvlak is."

Dat draagvlak is er hier niet.Daarom verzoeken u dit gelijkheidsbeginsel te respec‐

teren en middels uw mandatering,de bezorgde omwonenden,tegemoet te komen  

en het geschaadde vertrouwen hetgeen de 3 lagere overheden  hebben veroorzaakt

bij omwonenden,direct weg te nemen.



2)

Overigens heb ik begrepen dat er veel provincies in hun maag zitten met 

windmolens ,doordat het verzet groeit(zie  Elsevier  Weekblad)

Nrd.Holland voldoet als enige provincie in 2020 aan de doelstelling

van het Rijk.In de prov.Utrecht staat er in het coalitieakkoord niets 

over  de plaatsing van windmolens.In het Limburgse collegeprogramma

komt het woord niet eens voor.Aldaar staan maar 6 windmolens.

Om aan de opdracht van het Rijk te voldoen, moeten er 10‐tallen molens bij,

maar het bestuur staat niet te trappelen.

Dat hoeft Noord ‐ Brabant dus ook niet te doen,op plaatsen waar het niet kan

omdat er geen draagvlak is,zie hierboven.

De windmolenafspraak met her Rijk wordt door Noord ‐ Brabant , zo wie zo 

niet gehaald, aldus gedeputeerde Anne ‐ Marie Spierings.

Daar kunnen deze 3 "gedrochten "ook om deze reden makkelijk bijkomen.

Bijkomende factor van afkeuring van deze "gedrochten "is:

Dat zij  net als zonnecellen een buitengewoon lage energiedichtheid hebben.

Om dezelfde energie op te wekken , hebben ze veel meer landoppervlak 

nodig dan een centrale die draait op fossiele energie.

Voeg daarbij dat de meeste windmolens maar een jaar of 15 meegaan en u

kunt met mij vaststellen dat er enorm veel afval ontstaat.Veel van dit afval

blijft nog langer giftig dan radioactief afval, dat in elk geval nog een zekere

halfwaardetijd heeft,wat inhoudt dat  het een deel van zijn giftigheid verliest

langs natuurlijke weg. Aldus opgetekend In het boek van Rozendaal ,

"warme ‐ aarde ‐ koel ‐ hoofd "(zie https://www.atlascontact.nl)

waarbij gezegd dat  u in hoofdstuk 7 nadere informatie aan treft over het 

chemisch afval in windmolens en zonnecellen.

Het aldus ontstane chemische afval ,binnen zo ' n relatief korte periode

heeft niets van doen met doordacht klimaatbeleid,maar meer met  haastige

spoed is zelden goed  "en dat terwijl we nog de tijd hebben voor nieuwe

alternatieve energiebronnen tot 2050.

Voorts zijn " Googleënd..bezien "de vaststellingen aan de orde komende

dat windmolens wel degelijk ziek maken(Google:Windmolens maken wel 

degelijk ziek / medisch contact).

Ook is het rendement van windmolens alsmede dat van zonnecellen 

sterk betwist,wegens weersafhankelijkheid en onbetrowbaarheid.

Fossiele back ‐ up moet de gaten opvangen.

Bij/  tijdens dit opvangen,zijn we geen steek verder gekomen.



3)

Last but not least,vragen wij u mede toe te zien op de

overige geplande bebouwingen:

Van te hoge gebouwen van wel 35 meter

Van (max.) toegestane milieucategorie

Van toegestane stikstofuitstoot,cf.de recente stikstofuitspraak van de Raad van State

Van gezondheidsbedreigingen in verdere betekenis aan de orde komende  

En behoud van onze onroerende zaak  ‐ waarden.

Doe er uw voordeel mee.

Wij (omwonenden) blijven op gelijkwaardige wijze in gesprek met de wethouders

e.a.en ws.enkele raadsleden,sec om de zaak te dienen en in goede banen te leiden

Met voorbehoud van alle rechten.

H.M.Suppers  M.K.B.‐adviseur en omwonende /belanghebbende

en ook woordvoerder namens Rijksweg e.o. 

Rijksweg 18  5386  LD  Geffen(gem.Oss) tel.nr.073 ‐  5322090/ 5325185

bijlage:ingediende zorgpunten etc.(13 juli jl.;zaaknummer 1368750

P.S.

zie ook googleënde:

1) windenergie in Nederland‐ de dodelijke keerzijde van windenergie‐

     de groene rekenkamer

2) windmolens maken wel degelijk ziek / medisch contact

3) windmolens en misvattingen  van windenergie ‐  van de bron

4)  zie ook www.climate gate.nl


